



Baby Naming Frequently Asked Questions (FAQ)

1. Is Baby Naming service necessary? Why is picking an auspicious/good name so important?

A good name can be a valuable asset to an individual. It can increase one's likeability, indirectly attract more opportunities, and set a good foundation for success. Your child's self-confidence, luck, destiny, and even character can be greatly affected by their name. This is why parents put thorough thought into selecting the best name for their children.

Yuan Zhong Siu is a leading Feng Shui consulting firm, committed to giving your baby the best Chinese name to complement and enhance his or her personality for a great start in life.

『賜子千金，不如賜子好名』

名字是孩子个人的独特符号。名字能影响学业、事业、财富、健康、感情、婚姻和人际关系。『名正则言顺，言顺则事成』。好的名字，就如好运伴随一生，让孩子在一生中更容易获得长辈上司眷顾与提拔，充满积极正能量，让人变得更加自信，从而提升个人运势。

缘中秀是命理风水公司的佼佼者，致力为您的宝宝提供最好的中文名字，在人生的起步上是比较占优势的，好的名字伴随宝宝健康快乐成长。



2. What information is needed for the Baby Naming service?

To provide you with the most suitable name for your baby, you can pre-submit the below information once you have confirmed our service.

- Chinese names of parents
- Baby's gender and surname
- Chinese names and gender of siblings (if any) – this is to avoid duplication
- Preferred Chinese character(s), or Chinese character(s) to avoid (if any)
- Specific Chinese character(s) based on the family traditions/genealogy (if any)

Once your baby is born, you can SMS us the below details:

- Baby's date and time of birth (according to birth certificate)

Note: We do our best to fulfill your requests; however, there are possibilities that your preferences might affect the idealness of the name. In that case, Grand Master Hillary Phang will use his expertise to pick the best combination of Chinese characters based on your baby's birth information. Therefore, the lesser the restrictions, the easier it will be to pick the best names. We ask for your understanding if our determined best name choices do not contain your preferred character(s).

宝宝取名需要提供什么资料?

宝宝取名须要提供以下的资料:

- 宝宝的父亲、母亲的中文名字
- 宝宝的性别
- 家庭成员的性别和名字 (避免重复相同的音意)
- 宝宝名字中您想采用或避免采用的字 (如有)
- 族谱用字 (如有)
- 宝宝的出生日期与时间 (此资料可在宝宝出生后提交)

温馨提醒:

彭崧華大师主要是根据宝宝的生辰八字、姓氏和性别, 提供最适合的名字。对于您想采用的字 (喜用字、忌用字、族谱), 大师会尽量配合。如果您的喜用字不适合, 大师将会遵循其专业, 挑选最适合宝宝的名字。



3. Why is it not required to provide the parents' Ba Zi information for the Baby Naming service?

The baby is named based on his/her birth information provided. We use the principle of Chinese metaphysics and the Five Elements Principle. Thus, it is not necessary to provide either parent's Ba Zi.

为什么宝宝取名不需要提供父母的生辰八字？

取名主要是通过八十一灵动和三才（天、地、人）与五行，配合宝宝的八字，改善和提升后天运势。所以，宝宝取名并不需要提供父母的生辰八字。

4. Why is it best to avoid using the same characters as the parents for the baby's name?

Using the same characters can be seen as a sign of disrespect. Hence, we recommend avoiding the same Chinese characters of your elders.

为什么宝宝取名要避免使用与父母或者其他长辈相同的字？

中华文化对伦理辈份非常讲究，因此基于对长辈的尊敬，我们应该避免使用和长辈相同的字体。

5. Is it possible to receive the Baby Naming Report before the baby is born?

We require your baby's Ba Zi information (i.e. date and time of birth) when selecting the best names for him/her. Therefore, the report will only be generated after your baby is born.

宝宝还未出生可否先取好名子？

不建议，原因是名字须配合宝宝的生辰八字。



6. What are the common mistakes parents make in naming their child?

A name is a permanent identity label of an individual. Many want to use a certain “character” when naming their child, or want to use the same character as their other children, but do not know that each child’s Ba Zi is unique and may not be suitable for this chosen Chinese character.

A good name comes from a combination of many key factors, including but not limited to: (i) Five Elements, (ii) Numerology, (iii) Ease in writing, (iv) Family references, and (v) the sound of the name. All relevant factors should be taken into consideration for the selection of a good name. We strive to help you select a memorable name for your child, and one that is best suited for him/her.



父母在取名过程中最常犯的错误是什么？

父母在为宝宝取名时，最常犯的错误有：

- 要用指定的『字』或『音』
在为宝宝取名时，彭大师需要配合宝宝的生辰八字，符合三才（天、地、人）和五行的调和，才可给予适合的名字。如指定的『字』或『音』完全无法组成良好的格局，父母还执意使用，将失去取名的意义。
- 宝宝八字五行欠什么，名字里就补什么
例如宝宝八字欠『木』，名字里面就要有『木』，这是错误的想法。如果以八字缺欠的五行来取名，犹如『头疼医头，脚疼医脚』，没有从全局考其问题的根本。取名的关键是八字的喜用五行，彭大师是配合宝宝生辰八字的喜用神，而不是单一以八字欠缺的五行来取名。
- 计算字笔画数有错误 - 取名一定要按照康熙字典的笔画来计算，不是习惯算法的简体笔画数。比如『缘』是以康熙字典的『緣』来计算笔画，是15画，不是12画。
- 宝宝的报生纸可根据自己的喜好用简体字或者繁体字来登记名字。简体字或繁体字并不会对姓名学有任何影响，因为笔画统一用康熙字典笔画计算。
- 为了与众不同，要求使用生僻字（不常见的字） - 不常见或不好认的字，常让人读不出来名字，首先让人产生不愉快的心理，给人留下不好的印象。所以名字要选择常用字为佳。

名字是开拓人际关系的桥梁，一个好名字可以让人留下深刻印象。为了通过名字来提升孩子的运势和潜力，彭崧華大师还会考量其他因素。



7. How many names will be provided in the Baby Naming report?

The Baby Naming Report will consist of five to seven auspicious Chinese names (Refer to the Baby Naming Report samples).

Grand Master Hillary Phang uses the baby's birth information (i.e. Ba Zi) to analyze and customize names according to the principles of Chinese metaphysics. He will utilize the Five Elements Principle to harness the best energies in order to boost your child's potential.

宝宝取名报告将提供多少个名字选择?

我们将提供 **5 至 7 个** 的名字让您选择（可参阅宝宝取名报告样本）。彭崧華大师将配合宝宝的八字，再以姓名学的八十一灵动与天地和谐共鸣，定三才（天、地、人）配五行，为宝宝挑选最适合的名字。

8. Which Master from Yuan Zhong Siu will be selecting the names for my baby? Will I get to meet the Master?

The choices for auspicious names will be selected by Grand Master Hillary Phang, Founder and CEO of Yuan Zhong Siu. He is a well-known Geomancer and Zi Wei Astrology Master in Southeast Asia with more than 30 years of experience.

While Grand Master Hillary Phang would love to meet you, his schedule of engagements and seminars across Asia prevents him from doing so. Instead, one of our experienced team members will explain the report to you after the names had been selected by Grand Master Phang. During the session, you are encouraged to clarify any doubts or questions you may have for the baby naming report.

宝宝取名的服务是由哪位师傅取的？是否有机会见到师傅？

缘中秀所有的宝宝取名服务均由彭崧華大师负责。彭大师拥有超过 30 年的经验，是东南亚地区著名的风水命理师。大师完成宝宝取名报告后，将交由我们的专业顾问为您解释及分析报告。



9. How long does it take for the Baby Naming report to be prepared?

The report will be ready within **five working days** (excluding weekends and public holidays). Our team member will assist you with an explanation of the recommended Chinese characters and more.

需要多长时间才能拿到宝宝取名报告？

报告需要三至五个工作日（不包括周六，周日及公共假期）完成。专业的顾问将清楚地向您分析报告及解释名字的含义和五行，以协助您选出合意的名字。

10. Does Baby Naming service include Ba Zi analysis of the child?

Baby Naming and Ba Zi analysis/ Zi Wei Dou Shu Astrology are separate services. If you want to find out more, we could arrange for a no-obligation phone call to assist you.

宝宝取名有包括八字的分析吗？

宝宝取名的服务并不包括八字分析（紫微斗数），这是两项不同的服务。若想了解宝宝的八字，可向我们的专业顾问咨询更多关于紫微斗数服务的详情。



11. If I have wrongly indicated any required information, can I request for a new report?

In Yuan Zhong Siu, we take pride in our quality service. Time and energy are invested in each report, and each report is tailored based on the information you have provided. **If any incorrect information was provided on your end, a new report is chargeable.** We ask your understanding and cooperation on this policy. To ensure the accuracy of the information provided, it is highly recommended that you make a visit to our outlet and submit the information in-person with the assistance of our professional team member.

若提供错误的信息，我是否可以要求一份全新的报告？

在提供资料前，请您仔细检查所有的资料是否正确。若因提供的信息不正确或者出错，而要求一份全新的报告，我们则需须重新收费。如果您有任何问题，欢迎联系专业顾问为您解答疑问。

12. Are there any add-on charges for the service?

All prices are as advertised. There are no hidden fees or additional charges.

服务是否有附加费用？

宝宝取名服务的收费已清楚列明，不会有任何附加收费。

Example of Baby Naming Report (Baby Boy)



姓名学 - 宝宝命名

01

五行

[陈]

陳

16

天格

17

金

[冠]

冠

9

人格

25

土

guàn

[豪]

豪

14

地格

23

火

háo

总格 : 39 (水)

人格 : 荣誉心重, 外表温和有雅量, 有同情心, 稳健沉着。人缘极佳, 能得贵人, 长上扶持, 处世佳, 信望厚, 得众人欢迎钦慕。

地格 : 有异性缘能得异性之欣赏。此数为首领格, 能得金钱、地位, 居一方之首。

总格 : 为人温和, 谦虚有礼, 凡事用意周到, 开始时难免会有困难, 但忍耐辛苦, 必会有成功。中年后将渐入佳境, 至晚年安泰享福。

五行 : 名利双收, 境遇安定, 长寿享福。

原名 : 陳 XX (男)

生肖 : 牛

生辰 : 14. 02. 2021 1525 辛丑年正月初三日申时

命重 : 2.9两一此乃多智应变工商之命

注意事项 : 为人性格刚毅不认输欠耐性, 宜养小动物以培养爱心与耐心

纳福水晶 : 可用文昌塔定主心。

幸运颜色 : 黄、青、红、紫、粉色

父母 : 父亲 - 陳泓維 母亲 - 莫潔如

联络电话 :

【繁体】 : 亮銘、汕溢、奕睿、宥齊、柏瑋、建傑、俊賓、泰瑞

【简体】 : 亮铭、汕溢、奕睿、宥齐、柏瑋、建傑、俊宾、泰瑞

liàng míng tián yì yì ruì yòu qí bó huī jiàn jié jùn bīn tài ruì



Example of Baby Naming Report (Baby Girl)



姓名学 - 宝宝命名

	01			五行	
[钟]	鍾	17	天格	18	金
[佳]	佳	8	人格	25	土
		jiā			
[穗]	穗	16	地格	24	火
		huì			

总格 : 41 (木)

人格 : 荣誉心重, 外表温和有雅量, 有同情心, 稳健沉着。人缘极佳, 能得贵人, 长上扶持, 处世佳, 信望厚, 得众人欢迎钦慕。

地格 : 外观极有异性缘, 内实谨慎, 精力旺盛, 享受良好家庭。此数为丰财之数, 财源广进。

总格 : 可居一方之首, 扬名, 得财, 晚年幸福, 心胸大, 胆子壮。人生诸事露头角, 有实力, 诸事如意, 健全有德, 富贵荣华一生。

五行 : 名利双收, 境遇安定, 长寿享福。

原名 : 鍾 XX (女)

生肖 : 牛

生辰 : 26.03.2021 0710 辛丑年二月十四日辰时

命重 : 4.0 两 - 此乃金融人员旺财之命

注意事项 : 孩子性巧伶俐欠缺耐性, 睡房床头可放动物图。

纳福水晶 : 孩子因以琉璃文昌塔定八字及主心。

幸运颜色 : 紫、黄、青、红、粉红

父母 : 父亲 - 鍾康豪 母亲 - 黄麗芳

联络电话 :

【繁体】 : 宜穗、岳錡、昕靜、佩璇、艾霓、念霖、昀蒨、函蕙

【简体】 : 宜穗、岳錡、昕静、佩璇、艾霓、念霖、昀蒨、函蕙

yí huì yuè qí xīn jìng pèi xuán ài ní niàn lín yún qiàn hán huì

